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 Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 16 / (2018 – 2022) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 03. 05. 2022 o 13:00 h 
 
 

Prítomní :  

1. Belavý Cyril, prof.,  Ing., CSc. 12. Matúš Miloš, doc. Ing., PhD. 

2. Benco Peter,  Ing., CSc. 13. Petrák Peter, Ing., PhD. 

3. Brusilová Alena, doc. Ing., PhD. 14. Ridzoň František, doc., Ing., CSc.     

4. Čačková Iveta, Ing., PhD. 15. Sejč Pavol, prof., Ing., CSc. 

5. Gulan Ladislav, prof., Ing., PhD.               16. Uváček Marian, Mgr., PhD. 

6. Gulan Martin, doc. Ing., PhD.           17. Záhonová Viera, RNDr., CSc. 

7. Gužela Štefan, doc., Ing., PhD. 18. Čierny Matúš, Ing.                               

8. Havelka Ferdinand, Ing., PhD.   19. Samuel Jankove, Bc. 

9. Chmelko Vladimír, doc., Ing., PhD. 20. Majstrík Andrej, Ing. 

10. Knížat Branislav, doc., Ing., PhD. 21. Noga Marek, Ing. 

11. Lokajová Jana, Mgr.   

 

Neprítomní:  Fekete Roman, prof.,  Ing., PhD. – ospr. 

                       Bezák Jozef – ospr.     

                       Habara Marek, Ing. – ospr.          

                       Krajčíková Zuzana – ospr.   

                       Novotná Ema – ospr.   

                       Poničanová Andrea, Bc. – ospr. 

              

Prizvaní:  Šooš Ľubomír, Dr. h.c. prof. Ing., PhD. – dekan  

                Pokusová Marcela, prof. Ing., PhD.  – prodekan pre vzdelávanie I. a II. stupeň a starostlivosť          

                                                                             pre študentov 

                 Ďuriš Stanislav, prof. Ing., PhD. – prodekan pre vedu, výskum a II. stupeň vzdelávania 

                Kuzmová Gabriela, Ing. – tajomníčka fakulty 
 

 

 
Program: 1. Otvorenie, schválenie programu a overovateľov zápisnice 

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3.  Informácia zo zasadnutia AS STU 

 4. Konečná upravená dotácia SjF STU v Bratislave k 31. 12. 2021 

 5.  Výročná správa o hospodárení SjF STU v Bratislave za rok 2021 

 6. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja Strojníckej fakulty STU v Bratislave na roky 

2022 - 2023 

 7. Výročná správa za oblasť vzdelávania na SjF STU za akademický rok 2020/2021 

 8. Rôzne 

 
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolal a otvoril predseda AS SjF STU, doc. Ing. František Ridzoň, CSc. Privítal 

prítomných senátorov a prizvaných hostí: dekana Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomíra Šooša, PhD., prodekanku 

prof. Ing. Marcelu Pokusovú, PhD.., prodekana prof. Ing. Stanislava Ďuriša, PhD. a tajomníčku fakulty Ing. 

Gabrielu Kuzmovú,  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– Benco Peter, Ing. CSc. 
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– Čierny Matúš, Ing.                               

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení jednomyseľne.  

 

Následne predseda AS SjF STU v Bratislave vyzval prítomných senátorov k pripomienkovaniu programu 

zasadnutia. Keďže pripomienky a návrhy na doplnenie neboli žiadne, pristúpilo sa k hlasovaniu o programe 

zasadnutia. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 
 
K bodu 2:  

Dekan fakulty Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD. informoval prítomných senátorov o bodoch 

rokovania z Kolégia rektora a o aktuálnych otázkach SjF, pričom rokovanie z Kolégia rektora zhrnul 

v krátkosti do niekoľkých bodov. Jedným z nich bola informácia o znížení dotačných prostriedkov pre SjF. 

Riešením podľa dekana fakulty, je publikovanie v časopisoch s kvartilom Q1 a Q2, zapojenie sa do 

excelentných výskumných tímov a deklarovanie výskumu účasťou na medzinárodných projektoch. Ďalej 

dekan informoval o pokračujúcich rokovaniach týkajúcich sa prenájmu budovy na Pionierskej ulici.    

Diskusia: 

Bez diskusie.  

 
K bodu 3:  

Predseda AS SjF STU informoval prítomných senátorov o bodoch rokovania AS STU v Bratislave 

(zasadnutia 28.2.2022 a 25.4.2022), ktorými boli najmä príprava volieb do študentskej časti AS STU 

v Bratislave za ÚM STU, návrh na vymenovanie členov a predsedu Disciplinárnej komisie STU, návrh 

dodatku č. 5 k študijnému poriadku, návrh na založenie inej právnickej osoby, žiadosť o predchádzajúci 

písomný súhlas AS STU na nájom nehnuteľného majetku vo vlastníctve STU, metodika rozpisu dotácie  

a s tým súvisiace pripomienky Ekonomickej komisie AS STU, výročná správa o činnosti STU za rok 2021.  

 

Diskusia: 

Bez diskusie.  

  
K bodu 4:  

Koncoročnú úpravu dotácie SjF STU v Bratislave v úvode predstavil dekan fakulty a následne prenechal 

slovo o podrobnej úprave dotácie pani tajomníčke Ing. Kuzmovej, ktorá následne senátorov podrobne 

informovala o všetkých úpravách dotácie, ktoré boli realizované. Písomné, prehľadné podklady mali 

senátori k dispozícií pred začiatkom rokovania. Pred otvorením diskusie prezentoval predseda Ekonomickej 

komisie stanovisko EK: 

 

„Ekonomická komisia AS SjF STU v Bratislave odporúča vysloviť súhlas s konečnou úpravou dotácie SjF 

STU v Bratislave k 31. 12. 2021 bez pripomienok.“   
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Diskusia: 

Bez diskusie.  

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 1.16/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje úpravu dotácie 

SjF STU za rok 2021 .“ 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19  

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 1.16/2022 bolo schválené jednomyseľne. 
 
K bodu 5:  

Predseda AS SjF STU odovzdal slovo predkladateľovi, pánovi dekanovi, ktorý informoval o pozitívnom 

výsledku hospodárenia za rok 2021 a následne odovzdal slovo pani tajomníčke fakulty Ing. Kuzmovej, 

ktorá prítomných podrobne informovala o výsledkoch hospodárenia za rok 2021. Pred otvorením diskusie 

prezentoval predseda Ekonomickej komisie stanovisko EK: 

 

„Ekonomická komisia AS SjF STU v Bratislave odporúča schváliť výročnú správu o hospodárení SjF STU 

v Bratislave s odporúčaním: zisk po zdanení odchádza do rezervného fondu a EK odporúča, aby AS STU 

otvoril diskusiu k správe rezervného fondu.“ 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil doc. Chmelko, ktorý sa zaujímal o údaje týkajúce sa účtu 384. Na položenú otázku 

odpovedala pani tajomníčka fakulty s vysvetlením, že ide o účet časového rozlíšenia, výnosy budúcich 

období, z ktorého sa zálohujú niektoré typy projektov. Následne bola diskusia ukončená.  

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 2.16/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje výročnú správu 

o hospodárení SjF STU v Bratislave za rok 2021 .“ 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 20  

 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 2.16/2022 bolo schválené jednomyseľne. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 3.16/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave poveruje zástupcov fakulty 

v AS STU v Bratislave otvoriť otázku spravovania rezervného fondu súčasťami na 

ktorých bol vytvorený.“ 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 20  

 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 3.16/2022 bolo schválené jednomyseľne. 
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K bodu 6:  

Aktualizáciu dlhodobého zámeru rozvoja Strojníckej fakulty STU v Bratislave na roky 2022 – 2023 

predkladá dekan fakulty. Následne pán dekan odovzdal slovo pánovi prodekanovi prof. Ďurišovi, ktorý 

predložený materiál prezentoval senátorom. Pán prodekan prezentoval dosiahnuté výsledky a ich 

porovnanie s indikátormi zo strategického rozvojového plánu fakulty. Materiál prerokovalo kolégium 

dekana a vedecká rada SjF STU v Bratislave bez pripomienok.  Podklady na rokovanie boli senátorom 

predložené pred začiatkom rokovania.  

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil doc. Matúš s pripomienkou, že v predloženej  aktualizácií chýbajú nástroje pre 

dosiahnutie nastolených cieľov a návrh nekorešponduje s aktuálnymi finančnými zdrojmi  Strojníckej 

fakulty. Prodekan Ďuriš s pripomienkou súhlasil. Profesor Belavý vyslovil súhlas s návrhom viac 

konkretizovať prostriedky a nástroje na dosiahnutie cieľov. Doc. Brusilová v diskusii uviedla, že ak chceme 

skvalitňovať pedagogický proces je potrebné ukončiť rekonštrukciu budovy CI a spustiť prevádzku 

zvarovne a metalurgie. Doc. Chmelko reagoval, že je potrebné vytvoriť rebríček priorít rozvoja Strojníckej 

fakulty a vypracovať akčný plán s míľnikmi.  

Po ukončení diskusie Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ing. František Ridzoň, CSc. prečítal návrh 

uznesenia. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 4.16/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje aktualizáciu 

dlhodobého zámeru rozvoja SjF STU na roky 2022 – 2023 s pripomienkou, 

konkretizovať oblasti 1/1, 2/2, 2/7 do termínu 09/2022 .“ 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 21  

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 4.16/2022 bolo schválené jednomyseľne.. 
 
K bodu 7:  

Predseda AS SjF STU odovzdal slovo predkladateľovi, pánovi dekanovi, ktorý uviedol bod rokovania 

a následne prenechal slovo pani prodekanke prof. Pokusovej, ktorá prítomných senátorov podrobne 

informovala o výročnej správe za oblasť vzdelávania na SjF STU v Bratislave za akademický rok 

2020/2021.  
 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil prof. Belavý s pripomienkou a požiadavkou opravy názvu ústavu, ktorý bol 

v doručených podkladoch nesprávne uvedený. Následne sa prihlásil doc. Ridzoň, ktorý informoval 

o požiadavke firiem na podpísanie dohody o vykonaní praxe so SjF STU v Bratislave v prípade, že študent 

chce v danej firme prax vykonať. Reagoval dekan fakulty, že takú dohodu nie je ochotný podpísať.   

  

Po ukončení diskusie predseda AS SjF predniesol návrh uznesení. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 5.16/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje výročnú správu za 

oblasť vzdelávania na SjF STU  za akademický rok 2020/2021“  

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 
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 Počet prítomných : 20  

 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 5.16/2022 bolo schválené jednomyseľne. 

 
K bodu 8:  

 

V rámci bodu „Rôzne“ začal predseda AS SjF STU v Bratislave pán doc. Ing. František Ridzoň, CSc., ktorý 

informoval prítomných senátorov o nutnosti zváženia počtu členov AS STU v Bratislave, prebehla otvorená 

diskusia k tejto otázke. 

Z diskusie k navrhovanému počtu členov AS STU vyplynulo nasledujúce uznesenie. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 6.16/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave navrhuje, aby celkový počet 

členov AS STU bol naďalej 44“  

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 20  

 Hlasovalo za : 18 

 Hlasovalo proti :   1 

 Zdržalo sa hlasovania :   1 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 6.16/2022 bolo schválené väčšinou hlasov. 

 

Profesor Gulan informoval prítomných senátorov o prebiehajúcom personálnom audite na STU v Bratislave.   

 

Následne pán predseda poďakoval prítomným senátorom za účasť a informoval ich, že nasledujúce 

plánované zasadnutie AS SjF STU v Bratislave sa bude konať 14. 6. 2022.  

 

Zapísala: Ing. Iveta Čačková, PhD. 

 

....................................................... 

   

Overili  : Ing. Peter Benco, CSc. ....................................................... 

 
Ing. Matúš Čierny   ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 13. 6. 2022 

                                                                                                   ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  


